
 

Zápis č. 10/2014 

z rokovania Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 
 

Miesto konania: zasadačka AVF 

Dátum a čas konania:  25. 11. 2014 od 11.00 hod 

     

Prítomní: JUDr. Ivana Magdolenová Joríková, Ing. Ľubica Vondrová, Ing. Ivan Peschl, CSc.  

  prof. PhDr. Martin Šmatlák – riaditeľ 

Predsedníčka dozornej komisie privítala prítomných a otvorila rokovanie. Prítomní sa jednomyseľne 
zhodli, že overovateľom zápisu z tohto rokovania dozornej komisie bude Ľ. Vondrová. 

1. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Magdolenová Joríková, I. Peschl, Ľ. Vondrová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 

Predsedajúca následne predniesla návrh programu rokovania. 

Návrh programu 

1. Pokračovanie v kontrolnej činnosti 

2. Rôzne 

2. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Magdolenová Joríková, I. Peschl, Ľ. Vondrová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 
Predsedajúca dala hlasovať o schválení účasti riaditeľa na tomto rokovaní dozornej komisie v zmysle 
čl. 6 ods. 10 VP AVF č. 6/2009 Rokovací poriadok dozornej komisie Audiovizuálneho fondu v znení z 
3.11.2011 (ďalej len „rokovací poriadok“).  
 
UZNESENIE DK č. 14/2014 zo dňa 25.11.2014 

Dozorná komisia podľa čl. 6 ods. 10 druhá veta Rokovacieho poriadku dozornej komisie 
Audiovizuálneho fondu – VP AVF č. 6/2009 z 3.11.2011 schvaľuje účasť riaditeľa na rokovaní 
dozornej komisie, pokiaľ dozorná komisia nerozhodne inak.  
 
3. HLASOVANIE 
ZA:  3  (I. Magdolenová Joríková, I. Peschl, Ľ. Vondrová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 
 

1. POKRAČOVANIE V KONTROLNEJ ČINNOSTI 

1.1 Kontrola prispievateľov do Audiovizuálneho fondu 

Dozorná komisia sa oboznámila so žiadosťou spoločnosti MAC TV s.r.o. o predĺženie lehoty na 
poskytnutie doplňujúcich informácií v súvislosti s výkonom kontroly správnosti vyúčtovania a úhrady 
príspevkov do Audiovizuálneho fondu za roky 2009 – 2012. Dozorná komisia vzala predmetnú žiadosť 
na vedomie a poverila riaditeľa, aby prijímateľa informoval o termíne nadchádzajúceho rokovania 
dozornej komisie aj o možnosti osobnej účasti zástupcov prispievateľa na tomto rokovaní. 

Dozorná komisia poverila predsedníčku a riaditeľa zabezpečiť v súčinnosti s kanceláriou fondu 
odoslanie predžalobných výziev tým subjektom, voči ktorým fond eviduje neuhradené pohľadávky. 
Na základe doručených odpovedí fond rozhodne o ďalšom postupe. 
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Dozorná komisia začala výkon kontroly správnosti vyúčtovania a úhrady príspevkov spoločnosti UPC 
Broadband Slovakia s.r.o. za roky 2009 – 2013 a v tejto súvislosti poverila kanceláriu fondu prípravou 
podkladov pre uskutočnenie kontroly. 

 

1.2 Kontrola prijímateľov finančných prostriedkov 

Dozorná komisia pokračovala vo výkone kontroly vyúčtovania a použitia finančných prostriedkov 
poskytnutých z Audiovizuálneho fondu na realizáciu projektov Krok do tmy – postprodukcia 
(prijímateľ Trigon Production s.r.o.), Slovensko 2.0 (prijímateľ MPhilms s.r.o.) a Kandidát (prijímateľ 
Gregor Multimedia s.r.o.). Pri audiovizuálnych dielach podporených viacerými dotáciami 
poskytnutými na jednotlivé etapy realizácie diela je kontrola zameraná na celkovú komplexnú 
realizáciu príslušného diela. 

Dozorná komisia zároveň poverila riaditeľa, aby urgoval vyjadrenie spoločnosti Mirafox s.r.o. 
k podrobnej kalkulácii celkových nákladov na realizáciu projektu Môj pes Killer a zároveň aby oslovil 
vybratých členov príslušnej odbornej komisie s požiadavkou na vypracovanie lektorského posudku na 
odovzdaný vecný výstup v porovnaní s predloženou žiadosťou. 

 

2. RÔZNE 

2.1 Dozorná komisia diskutovala o možnosti určenia limitu pre použitie dotácie poskytnutej z fondu 
vo vzťahu k niektorým nákladovým položkám alebo skupinám položiek v rozpočte na produkciu 
audiovizuálnych diel. V tejto súvislosti dozorná komisia poverila riaditeľa, aby zistil možnosti 
prieskumu uplatnenia takýchto limitov v iných krajinách EÚ. 

2.2 Na základe podnetu riaditeľa dozorná komisia diskutovala o možnostiach riešenia pri určení 
obdobia oprávnenosti výdavkov vyúčtovaných voči poskytnutej dotácii v prípade, ak sú dotácie 
na realizáciu toho istého audiovizuálneho diela poskytnuté na základe viacerých žiadostí. 
Súčasné určenie obdobia oprávnenosti výdavkov podľa vnútorných predpisov fondu totiž v praxi 
limituje tých prijímateľov, ktorí kontinuálne realizujú podporený projekt aj medzi jednotlivými 
uzávierkami fondu na predkladanie žiadostí. V tejto súvislosti dozorná komisia odporúča, aby pri 
opakovane podanej žiadosti na produkciu toho audiovizuálneho diela, ktorého realizáciu fond už 
podporil v predchádzajúcej etape, bol začiatok obdobia oprávnenosti výdavkov určený dňom 
registrácie prvej podporenej žiadosti na realizáciu diela, ktoré je predmetom takejto žiadosti. 

2.3 Riaditeľ informoval členov dozornej komisie o postupe fondu v súvislosti s vyjadreniami 
poslankyne Magdy Vášáryovej počas rokovania Národnej rady Slovenskej republiky na adresu 
Audiovizuálneho fondu. Dozorná komisia vzala postup fondu v tejto veci na vedomie. 

 
Nasledujúce zasadnutie dozornej komisie sa uskutoční 17.12.2014 o 11.00 v sídle fondu. 
 

Zapísala: JUDr. Ivana Magdolenová Joríková 

Overovateľ zápisu:  Ing. Ľubica Vondrová 

Bratislava 25.11.2014 

 

JUDr. Ivana  M a g d o l e n o v á  J o r í k o v á  
predsedníčka dozornej komisie 

Audiovizuálneho fondu 

 


